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AYKUT TUZCU

Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun 
eski yazıları bu köşede yer almaya 

devam edecek
Gazetemizin sahibi Aykut Tuzcu’nun                                                                                                                             

30 Mayıs 2016 tarihli yazısıdır.

Ebedi dostluklar yok 
ebedi menfaatler var!.. 

2’DE

4’TE
SABAH SABAH 

ARŞİVİNDEN ARŞİVİNDEN 

3’TE

5 yıl önce 90 milyona 
ihale edilen Huzurevi 378 

milyona mal oldu

AB, yaptığı haksızlığa 
17 Aralık’ta son vermeli

4’TE

4’TE

Huzurevinde iş atölyesi, okuma, 
dinlenme, eğlence salonlarına kadar 
her şey bulunuyor 

1979 yılında 90 milyon lira keşif 
bedeliyle başlanan Gaziantep 
Huzurevi inşaatı 6 yıl sonra 378 
milyon 205 bin lirayla tamamlandı. 
On bloktan oluşan huzurevi inşaatı 
arsası 32 bin 120 metrekare 10 blok 
inşaat ise 10 bin 104 metrekare alanda 
gerçekleşti. 

“Kuzey Ren Vestfalya’da Yatırım 
Olanakları ve Teşvikleri” konulu 
toplantının açılışında, AB’nin, 
üyelikte kararlı bir tutum sergileyen 
Türkiye’ye çifte standart uygulandığını 
belirten GTO Başkanı Mehmet Aslan, 
17 Aralık’ta yapılacak hükümet 
başkanları toplantısında, müzakereler 
sonunda AB’ye üye kabul edileceğine 
ilişkin Türkiye’ye kesin güvence 
verilmesi gerektiğini söyledi.

Dışişleri Bakanı Mevlüt Çavuşoğlu’nun 
Amerika için söylediklerini, “Çifte 
standart! Bunlar ikiyüzlülük yapıyorlar!”, 
okuyunca gülümsedim. Hatta içimden 
şakacıktan, “Sabah şerifleriniz hayrolsun” 
dedim!

Öfkenin nedeni kadim dostumuz 
Amerika’nın YPG ile işbirliği yapması…

 Diplomaside buna ikiyüzlülük denmiyor. 
‘Politika’ deniyor.

ABD, dünyanın oyun kurucusu. 
Kazanmak için kime pas vereceğini iyi 
bilir! Neticedemenfaatleri neyi gerektirirse 
onu yapıyor.

Sağlık Emekçilerine Yönelik Şiddete Karşı Mücadele Günü 

Hasta başına ayrılan muayene Hasta başına ayrılan muayene 
süresi 5 dakikaya indirildisüresi 5 dakikaya indirildi

Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 
Sendikası Gaziantep Şubesi Eş Başkanı 
Serpil Dağdemir, “Sağlık emekçileri 
olarak zor koşullarda çalışıyoruz. 
Çalışma ve yaşam koşullarımız yıllar 
içinde düzeltilmemiş, taleplerimiz 
karşılanmamış, yeni sorunlar eklenerek 
giderek katmerleşti” dedi.

İlk üç ayda 242 esnaf sicil  
126 esnaf ise maliye terki verdi
Türkiye Esnaf ve Sanatkarları Konfederasyonu verilerine göre yılın 

ilk üç ayında Antep’te 242 esnaf sicil ve 126 esnaf ise maliye terki verdi.
Kent nüfusunun yüzde 2’sini 

esnaflar oluşturuyor
Türkiye Esnaf ve Sanatkarları 

Konfederasyonu 2024’ün üç aylık 
döneminde tescil, sicil ve maliye terki 
veren esnaf sayılarını açıkladı. 2,5 
milyon kişinin yaşadığı kentte 43 bin 
886 esnaf bulunuyor. İş yeri sayısının 
47 bin 296 olduğu şehirde Nüfusun 
yüzde 2’si ise esnaflardan oluşuyor. 

Mart ayında 38 esnaf 
kepenk kapattı

Ocak-şubat ve mart dönemlerinde 
bin 290 esnafın iş yeri açtığı Antep’te 
242 esnaf sicil ve 126 esnaf ise maliye 
terki verdi. Mart ayında ise 419 
işletme açılırken, 69 esnaf sicil ile 38 
esnaf maliye terki vererek kepenleri 
indirdi. Haber Merkezi 

Türkiye İstatistik Kurumu, şubat ayı iş gücü istatistiklerini açıkladı. 15 ve daha 
yukarı yaştaki kişilerde işsiz sayısı şubat ayında bir önceki aya göre 109 bin azalışla 3 

milyon 78 bin kişiye geriledi. İşsizlik oranı ise 0,3 puan azalarak yüzde 8,7 seviyesine düştü

Antep’te işsizlik ülke 
ortalamasının üzerinde

Gaziantep’te işsizliğin ülke ortalamasının üstünde olduğuna dikkat çeken Genel İş Sendikası Gaziantep Şube Başkanı Süleyman 
Göçmen, “Özellikle Organize Sanayi Bölgesi’nde mevcut çalışan sayısı azalıyorsa işsizlik artıyor demek. OSB’de çalışanları 

ücretsiz izne gönderiyorlar. Çalışanların maaşlarını ödemekte güçlük çeken firmaların olduğunu duyuyoruz. Bu rakamın ilerleyen 
zamanlarda daha da artmasından endişe ediyoruz. O nedenle ekonominin bir an önce toparlanması gerekiyor” vurgusu yaptı. 

Vatandaş, iş bulmaktan 
umudunu kesti

İşgücü şubat ayında bir önceki aya göre 
38 bin kişi artarak 35 milyon 501 bin kişiye 
ulaşırken, işgücüne katılma oranı ise aynı 
seviyede kaldı. İşgücüne katılma oranı 
erkeklerde yüzde 71,7 kadınlarda yüzde 
36,6 olarak kayda alındı. 15-24 yaş grubunu 
kapsayan genç nüfusta işsizlik oranı bir 
önceki aya göre 0,8 puan azalışla yüzde 15,6 
seviyelerine geriledi.  

Kişi İş-Kur’a gidip iş 
başvurusu yapmayınca
 işsiz olarak sayılmıyor

Genel İş Sendikası Gaziantep Şube 
Başkanı Süleyman Göçmen, “İşsiz 
vatandaşlarımız artık iş bulmaktan 
umudunu kesmiş durumda. Bundan dolayı 
kişi İş-Kur’a gidip iş başvurusu yapmayınca 
işsiz olarak sayılmıyor” dedi. 

Tüik’in rakamları 
gerçeği yansıtmıyor

Türkiye İstatistik Kurumu verilerinin 
gerçeği yansıtmadığını ifade eden Göçmen, 
“İşsizlik rakamlarını iş gücü nüfus sayımızı 
göre belirlesek o zaman işsizliğin düştüğünü 
değil yükseldiğini göreceğiz. Görünen o ki 
İş-Kur sadece kendisine başvuru yapanları 
değerlendiriyor.” dedi.

Süleyman Göçmen

CMUK ücretleri 
zamanında ödenmiyor

Gaziantep Barosu Başkan Adayı Av. Melikşah 
Korkmaz, avukatların uzun süredir mücadele ettiği 
CMK ücretleri ve beraat vekalet ücreti ile ilgili konuştu.
Avukatların 

mağduriyetinin 
giderilmesi ve 
meslek onurunun 
korunması adına 
kritik adımların 
atılmasının 
vakti geldiğini 
belirten Korkmaz, 
Gaziantep 
Barosu'nun bu 
konulara duyarlı 
yaklaşması 
gerektiğini ve 
problemlerin 
çözümünde 
etkin bir şekilde 
hareket etmesi 
gerektiğini 
söyledi. 4’TE

Cumhur İttifakının belediye 
sayısı 9’dan 5’e düştü

31 Mart yerel seçimleri Türkiye genelinde olduğu gibi 
Antep’te de büyük değişimlere sahne oldu. Antep’te gözler 
aldığı yüzde 38 oy oranı ile yeniden Büyükşehir Belediye 
Başkanlığını kazanan Fatma Şahin’in A takımının kimler 
olacağına çevrildi. Başkan Yardımcısı Osman Toprak 
görevinden istifa etti.

Hatalı park edenlerin 
gözünün yaşına bakılmadı

Gaziantep Emniyet 
Müdürlüğüne bağlı Trafik 
Denetleme Şube Müdürlüğü, 
kent genelinde denetimlerini 
sürdürüyor. 4’TE

Av. Melikşah
 Korkmaz
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ŞAHİNBEY NÖBETÇİ ECZANELER
FAZİLET ECZANESİ

Eyüpoğlu mah.Dr.Rauf Yılmazer cad.No:14/C 
(ŞAHİNBEY AĞIZ VE DİŞ HASTANESİ KARŞISI) / 

ŞAHİNBEY / Telefon : 0 342 232 16 30
YENİ HOŞGÖR ECZANESİ

Cumhuriyet Mah. (Ayla Alevli Sağlık Ocağı Yanı-Hoşgör 
İmam Hatip Arkası) / ŞAHİNBEY

Telefon : 03423395558
MEHMET ÖZDEMİR ECZANESİ

PERİLİKAYA MAH DEMOKRASi BULVarı NO 210 
A ŞAHİNBEY GAZİANTEP (Şahinbey kavşağından 

ABDULKADİR YÜKSEL DEVLET HASTANESİ 
kavşağına doğru giderken yolun sağında ulutaç mobilya 

karşısı perilikaya konutları yanı) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 226 29 29

DILAY ECZANESI
Kemal Köker Cd.45(Ulu Cami Karşısı-Hatem Hastanesi 

Yanı) / ŞEHİTKAMİL / Telefon : 0342 232 37 76
BURAK ECZANESİ

Binevler Mahallesi Üniversite Bulvarı No:142B/A / 
ŞAHİNBEY / Telefon : 0342 231 73 78

AKKENT ECZANESİ
Karataş 1.Bölge Tramvay (Akkent Parkı Durağı-Shell 

Civarı-Cergibozan Arkası) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 290 19 00

KARATAS NUR ECZANESI
Karataş 1 Bölge Oska Civarı (Karataş Rotary Sağlık Ocğ.

Kar.) ŞAHİNBEY / ŞAHİNBEY
Telefon : 0342 371 07 77

TÜMAY ECZANESİ
15 Temmuz Mahallesi 148255 Nolu Cadde No:6/H 

Şehitkamil/GAZİANTEP (GAÜN TIP FAKÜLTESİ 

POLİKLİNİK KARŞISI) / ŞAHİNBEY
Telefon : 0544 919 57 17
SEFOĞLU ECZANESİ

Ertuğrul Gazi Mahallesi 189012 Nolu Sokak No:9/B 
( DOĞUSER SERAMİK KARŞI SOKAĞI. ERTUĞRUL 
GAZİ 32 NOLU SAĞLIK OCAĞI YANI ) / ŞAHİNBEY

Telefon : 0501 266 10 90
ŞEHİTKAMİL NÖBETÇİ ECZANELER

NİSA KOÇAK ECZANESİ
Mücahitler Mah. Ali Fuat Cebesoy Bulvarı No:70/ B 
Çetinkaya-Kalyon Kavşağı Arası ı) / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 321 26 26
GÜNAL ECZANESİ

batıkent mah. ali ihsan göğüş tramvay durağı hepmar 
çaprazı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0 342 3410345

UMUT ECZANESI
Boyacı Mah. Hamdi Kutlar Cd.Demirligane Sok.No:5/A 

(Deva Hastanesi Civarı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 03422320854
ÇAĞAN ECZANESİ

Pir Sultan Mh. Çetin Emeç Cd. Şehitkamil Devlet 
Hastanesi Karşısı / ŞEHİTKAMİL

Telefon : 0342 324 11 44
YONCA ECZANESİ

KARACAAHMET MAHALLESİ 38029 NOLU SOKAK 
NO:6/A-B(Gazi Yurt İÖO Civarı ,İl Genel Meclis Anadolu 

Lisesi Karşısı) / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0342 503 20 27

BETÜL ECZANESİ
Beykent mahallesi 85096. Sokak 1/AB-1/AC Beykent 

Muhtarlığı yanı / ŞEHİTKAMİL
Telefon : 0546 851 55 88
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Gazetemizin sahibi Aykut 
Tuzcu’nun eski yazıları bu köşede 

yer almaya devam edecek

Aykut Tuzcu’nun 
30 Mayıs 2016

tarihli yazısıdır

Ahilik Haftası, esnafın bayramı!.. Ebedi dostluklar yok, ebedi menfaatler var!.. 
Dışişleri Bakanı Mevlüt 

Çavuşoğlu’nun Amerika için 
söylediklerini, “Çifte standart! 
Bunlar ikiyüzlülük yapıyorlar!”, 
okuyunca gülümsedim. Hatta 
içimden şakacıktan, “Sabah 
şerifleriniz hayrolsun” dedim!

Öfkenin nedeni kadim 
dostumuz Amerika’nın YPG ile 
işbirliği yapması…

 Diplomaside buna ikiyüzlülük 
denmiyor. ‘Politika’ deniyor.

ABD, dünyanın oyun 
kurucusu. Kazanmak için 
kime pas vereceğini iyi bilir! 
Neticedemenfaatleri neyi 
gerektirirse onu yapıyor.

Anglo Sakson (*) kültüründen 
gelenlerin bu konuda Lord 
Palmerston tarafından net bir 

şekilde dile getirilen bir dış 
politika anlayışı vardır.

 İngilizlerin, ‘Lord Palmerston’ 
(1784-1865) olarak bilinen  
Başbakanı, ülkesinin diplomasi 
karakterini belirleyen 
kişidir. Lord Palmerston’un 
“İngiltere’nin ebedi dost ve 
düşmanları yoktur, değişmez 
çıkarları vardır” diye özetlediği 
insani değerlerden yoksun bu 
yorumu dünya diplomasisini 
derinden etkilemiştir.

 Buna çok taze bir örnek de 
İngiliz Başbakan Cameron’un 
söyledikleridir.

Bizi AB’ye tam üyelik için 
var gücü ile destekleyen, her 
fırsatta yanımızda olduğunu 
yineleyenCameron, geçenlerde, 

“Siz 3000 yılında bile AB’ye tam 
üye olarak giremezsiniz. Öyle 
bir şey olsa bile biz karşı çıkarız” 
demedi mi?

 Bu prensibin yarattığı 
anaforda savrulan yaşamlar, 
değerler maalesef çok hazin. 
Ama yapacak pek bir şey yok!

 Şimdi ben de kalkıp desem 
ki, “Bu Antepliler’in Lord 
Palmerston ile bir akrabalığı 
var mıdır?”, yanlış bir laf etmiş 
olurum diye düşündüğüm için 
etmiyorum.

 (*) 5. ve 6. Y.Y. da Büyük 
Britanya’yı ele geçiren Cermen 
ırkından oymaklara verilen ad. 
Ana dili İngilizce olan kimseye 
de denir,  İngilizlere has olan 
şeye de denir...

Küçük Sanayi Sitesi Başkanı 
Mustafa Kemal Güneş diyor 
ki, “Ahilik Haftası kutlanıyor. 
Normaldeesnafın bayramı. Ancak 
esnaf işsizlikten bu bayramı bile 
buruk kutluyor. İşsizlik, parasızlık 
yüzünden insanlar terörü bile 
unuttu, ekmek derdine düştü. 
Para yok, iş yok, alış-veriş eden 
yok. Parası olan da harcamaya 
korkuyor. Esnaf mal satamıyor. 
Bir yıldır sıkıntı vardı, ancak 
bugünlerde kendini iyice 
hissettirmeye başladı. Millette bir 
sessizlik, durgunluk var. Bankalar 
bile sakin.”

 Mustafa Bey’in söylediklerinin 
her kelimesi doğru. Eksiği var, 
fazlası yok.

Bu durumda esnaf 

kendi bayramını layıkiyle 
kutlayamayacağı için başkaları 
yardım amaçlı kutladı!

Aman yanlış anlaşılmasın, 
maksat birlik, beraberlik, 
dayanışma!.. Yani Ahilik…

Eh yani Mustafa Bey, daha ne 
istiyorsun kardeşim!..

 Burada önemli bir metafor var.
Sanayici kendini esnaflıktan 

kurtaramıyor.
Diyebilirsiniz ki, bunda ne var, 

kötü bir şey mi?
Yalın düşünürseniz, bunda kötü 

bir şey yok, ama iyi düşünürseniz, 
sanayicilerin esnaflıktan 
kurtulmaları şart!..

DİSK/BİSAM tarafından hazırlanan 
Mart 2024 dönemine ait "Açlık 
ve Yoksulluk Sınırı Araştırması" 
yayımlandı. Dört kişilik bir ailenin 
dengeli ve sağlıklı beslenmesi için aylık 
yapması gereken harcama tutarı 16 bin 
646 TL olarak hesaplandı. Tek başına 
yaşayan bir kişi için yoksulluk sınırı 
ise 26,5 bin lira olarak belirlendi. Bu 
hesaplamaya sadece gıda için yapılması 
gereken harcamaların dahil edildiğine 
dikkat çekildi. Araştırmaya göre, 
yoksulluk sınırı ise 57 bin 578 TL.

Hesaplama TÜİK (Türkiye İstatistik 
Kurumu) harcama gruplarına göre 
endeks rakamları, 2003 yıllı madde 
fiyatları ile İstanbul Halk Ekmek, 
zincir market cari ay internet fiyatları 
ve BİSAM Beslenme Kalıbı üzerinden 
yapıldı. 

Yoksulluk sınırı 57 bin 578 TL
Açlık sınırı üzerinden hanehalkı 

tüketim harcamaları esas alınarak 
yapılan hesaplama sonuçlarına göre ise 

yoksulluk sınırı 57 bin 578 lira oldu. 
Bu hesaplamaya ise eğitim, sağlık, 
barınma, eğlence, ısınma, ulaşım gibi 
giderler dahil.

Günlük harcana gereksinimi 
hesaplandı

Ayrıca araştırmada günlük harcama 
gereksinimi de hesaplandı. Günlük 
harcamalarda Mart 2024’de en 
yüksek maliyet grubunu süt ve süt 
ürünleri grubu 172.09 liralık harcama 
gereksinimi ile oluşturdu. Et, tavuk 
ve balık grubu için yapılması gereken 
minimum harcama tutarı ise 124.81 
lirayı buldu. Sebze ve meyve için 
yapılması gereken günlük harcama 
tutarı da 125.59 liraya ulaştı. Ekmek 
için yapılması gereken harcama tutarı 
günlük 33.38 lira; katı yağ ve sıvı yağ 
ise 31.16 liralık masraf yapılması 
gereken ürün grubu. Yumurta için 
9.6, şeker, bal, reçel ve pekmez için ise 
13.46 lira harcama yapılması gerekiyor.
t24

Açlık sınırı 16 bin, yoksulluk 
sınırı 57 bin lirayı geçti!Türkiye'de asgari 

ücret 1 Ocak 2024 
itibarıyla net 17 bin 2 
TL olarak uygulanıyor

İktidar 'enflasyonla mücadele' 
kapsamında Haziran 2022 
tarihinden itibaren konut 
kiralarına yüzde 25'lik tavan 
uygulaması getirildi. 

Temmuz 2023'te sona eren 
uygulama, 1 yıl daha uzatıldı. 
Milyonlarca yurttaş, temmuz 
ayında kira zamlarının ne 
kadar olacağını merak ediyor.

Ekonomim'de yer alan habere 
göre, uygulamaya devam 
edilmezse ya da yeni bir sınır 
getirilmezse, kira zamları 
önceden olduğu gibi 12 aylık 
enflasyon ortalamasına göre 
hesaplanacak. Son olarak 
açıklanan mart ayı enflasyon 
verilerine göre; 12 aylık 
ortalama yüzde 55,91 olarak 
şekillendi. 

Yani yüzde 25'lik tavan 
uygulaması olmasa, ev sahipleri 
mart ayında en fazla yüzde 
55,91 zam yapabilecekti. 

Peki temmuz ayında 12 aylık 
enflasyon ortalamasının ne 
kadar olması bekleniyor?

Son TCMB Piyasa 
Katılımcıları Anketi'ne göre; yıl 
sonunda enflasyonun yüzde 44 
civarına gelmesi bekleniyor. Bu 
beklentinin gerçekleşmesi için 
de yılın geri kalanında ortalama 
aylık enflasyonun yaklaşık 
yüzde 2,5 olması gerekiyor. 

Yapılan hesaplamalara göre, 
bu şartlar sağlanırsa 12 aylık 
ortalamaların (aylık tavan kira 
zam oranı) önümüzdeki aylarda 
şu şekilde gelişmesi bekleniyor:

Verilere göre, kontratını 

temmuzda yenileyecek 
olanların tavan zam oranı 
yüzde 64,6 civarında olurken 
ağustos ayındaki yenilemelerde 
bu oran yüzde 70.9'a çıkacak. 
Sonraki aylarda ise oran 
düşecek. Buna baz etkisi neden 
olacak.

Adalet Bakanı Yılmaz Tunç, 
katıldığı bir TV programında 
yöneltilen, "Sizin tahmininiz 
yüzde 25 kira artışı uzatılmaz 
mı?" sorusuna, "Yüzde 25 
sınırı Temmuz’da sona eriyor. 
Maliye Bakanımızın özellikle 
enflasyon hedefiyle ilgili 
açıklamalarına baktığımız 
zaman böyle bir duruma 
ihtiyaç kalmayacak gibi 
görünüyor" şeklinde yanıt 
verdi. cumhuriyet

Kira zam oranının yüzde 70'e çıkması öngörülüyor
Konut kiralarında yasal zorunluluk olarak uygulanan yüzde 25'lik tavan zam uygulaması 2 Temmuz 2024'te sona erecek. Düzenlemenin yenilenmesi 

beklenmezken milyonlarca ev sahibi ve kiracı temmuz ayında kira zamlarının ne kadar olacağını merak ediyor. Bilindiği üzere kira fiyatları son 12 aylık TÜFE 
verilerine göre belirleniyor. Sınırlamanın kaldırılması halinde ise ağustos ayındaki yenilemelerde kira zam oranının yüzde 70'e çıkması öngörülüyor.

Hazine ve Maliye Bakanlığı’nın, yerel 
seçim ayı olan Mart 2024 ile ilgili dün 
açıkladığı merkezi yönetim bütçe sonuçları, 
gelir gider dengesindeki bozulmanın devam 
ettiğini ortaya koydu.

Mart 2024’te, Mart 2023’e kıyasla giderler 
yüzde 107.4 artışla 692.8 milyar lira, 
gelirler yüzde 68.7 artışla 483.8 milyar 
lira ve bütçe açığı yüzde 342.5 artışla 209 
milyar lira oldu. Yine martta faiz dışı açık 
da 134.4 milyar liraya ulaştı. Ayrıca mart 
ayı kapsamında vergi geliri yüzde 111.7 
artışla 420.5 milyar lira, faiz gideri yüzde 
114 artışla 74.6 milyar liraya çıktı. Yılın ilk 3 
ayında ise gider yüzde 105.9 artışla 2 trilyon 
151 milyar lira, gelir yüzde 106 artışla 1 
trilyon 637 milyar lira ve açık yüzde 105.4 
artışla 513.5 milyar liraya çıktı. Bütçedeki 
faizi dışı açık ise 263 milyar liraya ulaştı. 
Yine ilk 3 ayda vergi geliri yüzde 113 artışla 

Bütçenin diğer detaylarına bakıldığında 
ise son yıllarda önemli bir gelir kalemi 
haline dönüşün para cezalarının, martta 
yüzde 260 artışla 8 milyar lira, ilk 3 ayda 
da yüzde 251 artışla 26.6 milyar liraya 
çıktığı görüldü. Gider kalemleri arasında 
her zaman yakından izlenen gizli hizmet 
(örtülü ödenek) giderleri ise mart ayında 
hız kesti. Cumhurbaşkanlığının kullanımda 
olan bu hesaptan martta yüzde 5.7 düşüşle 
322.3 milyon lira, ilk 3 ayda ise yüzde 177.1 
artışla 2.5 milyar lira harcama yapıldı. 

1.3 trilyonluk 
vergi ödedik
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1979 yılında 90 milyon 
lira keşif bedeliyle başlanan 
Gaziantep Huzurevi inşaatı 6 
yıl sonra 378 milyon 205 bin 
lirayla tamamlandı. On bloktan 
oluşan huzurevi inşaatı arsası 
32 bin 120 metrekare 10 blok 
inşaat ise 10 bin 104 metrekare 
alanda gerçekleşti. 

Huzurevi binaları kaloriferle 
birlikte güneş enerjisiyle 
ısınıyor. Müstakil trafosu 
ve 100 tonluk gömme su 
deposuyla kendi kendine yeterli 
hale getirildi. Fosseptik sorunu 
inşaatla birlikte tamamlandı. 
Geçici kabulü 18 Eylül’de 
yapıldı. Sağlık ve Sosyal Yardım 
Bakanlığı yetkililerine bina 
teslimi gerçekleşti.

Huzurevinde yaşlıların 
dinlenebilmesi ve boş 
zamanlarını değerlendirmeleri 

için bütün tesisler mevcut. 
Resim atölyelerinden, dinlenme 
salonlarına, müzik dinleme 
odalarından çeşitli el işlerinin 
yapılması için atölyelerine 
kadar. Yaşlıların kışın ılık suda 
yüzmesini sağlamak amacıyla 
büyük yüzme havuzuna kadar 
var.

Huzurevinde kalacak olan 
yaşlıların sağlıklarının sık sık 
kontrolden geçirilebilmesi için 
doktorlar, hemşireler ve hasta 
bakıcıları olacak. Tüm yaşlılar 
Gaziantep huzurevinde her gün 
sağlık kontrolünden geçirilecek, 
gerekli tıbbi müdahale uzman 
doktorlar tarafından yapılacak.

Gaziantep Huzurevi’ne hangi 
şartlarla yaşlıların alınacağı, 
huzurevinin ne zaman hizmete 
sokulacağı konusunda ilgililer 
bir açıklama yapmadı.

Ilık sulu, yüzme havuzlu, Huzurevi inşaatı bitti

5 yıl önce 90 milyona ihale edilen 5 yıl önce 90 milyona ihale edilen 
Huzurevi 378 milyona mal olduHuzurevi 378 milyona mal oldu

Huzurevinde iş atölyesi, okuma, dinlenme, eğlence salonlarına kadar her şey bulunuyor
Yapımcılar önceki gün belediye 

başkanını ziyaret etti. İlimiz hakkında 
bilgi aldılar. Bundan sonra da 
Gaziantep Kurtuluş Mücadelesine 
katılan ve hâlâ aramızda bulunan en 
yaşlı muharip gazilerimizden Ali Nadi 
Ünler’i hasta yatağında ziyaret ettiler. 
Sayın Ünler’den kurtuluş günlerini 
dinlediler ve kayıt ettiler.

En yaşlı muharip gazimiz o günleri 
şöyle anlatıyor: “Gaziantep Kurtuluş 
Savaşı kurtuluş mücadelesi içinde 
eşi bulunmayan bir kahramanlık 
destanıdır. Hiçbir yardım görmeksizin, 
hiçbir fayda beklemeksizin, Türklüğün 
ebedi ve ezeli hasreti olan hür yaşamak 
için Antepliler savaştılar. Yarısı 
dış düşmanla el birliği içinde olan 
Ermenileri açık ve müdafaasız olan 
Antep’i 11 ay dişle tırnakla, imanlarını 
kale yaparak savundular. Bu kaleyi 
fethedecek hiçbir düşman olmadı ve 
olamaz da. Düşmanın gökte yağan 

çelik yağmuru, etrafa ateş saçarak 
yürüyen çelik kaleleri bu şehir halkını 
yıldırmadı. Binlerce şehit verdi. Bunlar 
içinde kadın ve çocuk vardı. Şehir 
enkaz haline geldi. Yine de pes demedi 
vuruştu. Dünyanın en kuvvetli araçları 
ile 3 kez kuşatılan şehirde düşman 
bir adım ilerlemek fırsatı bulamadı. 
12 Ocak 1920 günü Sefermazlı’da 
(Araptar’ın yakını bir yerde) halka 
zulüm, işkence eden Fransızlar 
saldırdı. Başta Boynooğlu Memik Ağa 
olmak üzere oraları yok ettiler. 18 
Ocak 1920 de Karayılan çetesi Maraş’a 
gitmekte olan Fransızları yakaladılar 
ve hepsini imha ettiler. Bundan sonra 
Şahinbey, Şubat ve Mart aylarında 
Fransızları Kilis yoluna savurmuştur. 
Ben de Şahinbey ile beraberdim. Onun 
muaviniydim”

Ali Nadi Ünler’i daha fazla yormak 
istemedik. İleride yeniden konuşmak 
ümidi ile sağlıklar dileyerek ayrıldık.

Çukurova radyosu
Gaziantep Kurtuluş Mücadelesini 

anlatan program yapıyor
Çukurova radyosu Gaziantep Kurtuluş Mücadelesini 

anlatan bir program yapıyor. Bu amaçla Çukurova radyosu 
program yapımcıları şehrimize gelerek araştırmaya başladı.

Hastaneler tek elde toplanıyor
Yetkililerden edinilen bilgilere 

göre şehrimizdeki hastaneler bir 
baştabiplik altında birleştirilerek 
hizmet verecek. Hastane baştabipleri, 
baştabip yardımcısı olarak görevlerini 
sürdürecek. Sadece Sosyal Sigortalar 

müstakil çalışmalarına devam edecek.
Şehrimizdeki Doğumevi, Çocuk 

hastanesi, Göğüs Hastalıkları 
Hastanesi baştabiplikleri Devlet 
Hastanesi baştabipliğine bağlanacak. 
Bilindiği gibi Göz hastanesi 
daha önceden Devlet Hastanesi 

bünyesinde verimli çalışmalar 
yapmaktaydı. Yeni uygulamayla halka 
daha iyi hizmet verileceği, bürokratik 
engellerin bir dereceye kadar ortadan 
kalkacağını sanılıyor. Gerçek, 
uygulamaya geçildikten sonra ortaya 
çıkacak.

Sağlık ocakları ise eskiden olduğu 
gibi çalışmalarını sürdürecek. Buralar 
bir açıdan hastaneler baştabiplerine 
bağlı olarak çalışacak, sağlık 
müdürlüğüne karşı sorumlu olacak. 
Uygulamanın önümüzdeki günlerde 
başlayacağı ifade ediliyor.

Sigorta hastanesi 
hariç diğer hastaneler 
bir baştabiplikle 
idare edilecek

Belediye Zabıta Müdürü Şahin 
Kaygısız, Şırnak’tan gelecek 460 ton 
kömürün resmi dairelere dağıtacağını 
söyledi. Herkese kömür tevzi belgesi 
verildiği, vatandaşların odun kömür 
sıkıntısı olmayacağı açıklandı. İhtiyaç 
halinde yeniden kömür getirileceği 
belirtilerek odun, kömür için 
herhangi bir yığılmanın söz konusu 
olmadığı belirtildi.

Şehirde odun 
kömür sıkıntısı 
çekilmeyecek

1984-1985 kış sezonu için 
Zonguldak’tan 7 bin ton, Konya 
Ilgın’dan bin ton, Şırnak’tan 460 
ton, Bolu Göynük’ten 11 bin ton 
kömür geleceğe açıklandı.

Vestfalya, Avrupa’nın kalbindeki merkez
Kuzey Ren Vestfalya Eyaleti Ekonomiyi 

Teşvik Kurumu İdari İşler Müdürü Michael 
Kolmar’da konuşmasında, Kuzey Ren 
Vestfalya’yı “Avrupa’nın kalbindeki pazar” 
olarak tanımlayarak, Almanya’daki her 3 
Türk’ten birinin Vesfalya’da yaşadığını, Türk 
iş adamlarının cazip yatırım koşullarına 
sahip bulunan Vesfalya’da yabancılık 
çekmeyeceklerini bildirdi.

Türkiye'ye çifte standart uygulandı
GTO Başkanı Mehmet Aslan, Gaziantep’te 

düzenlenen “Kuzey Ren Vestfalya’da 
Yatırım Olanakları ve Teşvikleri” konulu 
toplantının açılışında yaptığı konuşmada, 
AB’nin üyelikte kararlı bir tutum sergileyen 
Türkiye’ye çifte standart uygulandığını 
vurguladı.

Kısa sürede ve büyük 
fedakarlıklar sergiledik

17 Aralık’ta yapılacak hükümet başkanları 
toplantısında müzakereler sonunda AB’ye 
üye kabul edileceğine ilişkin Türkiye’ye 
kesin güvence verilmesi gerektiğine dikkat 
çeken Aslan, şöyle konuştu: “Türkiye 
AB’nin isteklerini kısa sürede ve büyük 
fedakarlıklar sergileyerek yerine getirdi. 
Ama görüyoruz ki AB Türkiye’ye çifte 
standart uyguluyor. AB, Türkiye’ye yaptığı 
haksızlığa 17 Aralık’ta son vermeli aksi 

takdirde AB ile Türkiye arasında onarılmaz 
yaralar açılır”

Almanya, Türkiye’nin 
çok iyi bir partneridir

Aslan bu arada, Türkiye’nin çok 
iyi partneri olan Almanya’nın aynı 
zamanda Gaziantep’in en fazla dış ticaret 
gerçekleştirdiği ülke olduğunu ifade 
ederken toplantının ekonomik ilişkilerin 
daha da gelişmesine katkı sağlamasını 
temenni etti.

Vestfalya’da yatırım yapın çağrısı
Kuzey Ren Vestfalya Eyaleti Ekonomiyi 

Teşvik Kurumu İdare İşler Müdürü Michael 
Kolmar da konuşmasında kurumunun 
eyalette yatırım yapacak girişimcilere 
destek amaçlı faaliyetler yürüttüğünü 
belirtti. Kuzey Ren Vestfalya’yı “Avrupa'nın 
kalbindeki pazar” olarak tanımlayan 
Kolmar, Almanya’daki her 3 Türk’ten 
birinin Vestfalya’da yaşadığını, Türk iş 
adamlarının cazip yatırım koşullarına 
sahip bulunan Vestfalya’da yabancılık 
çekmeyeceklerini bildirdi.

Vestfalya, paha biçilmez bir öneme sahip
Merkezi Almanya’da bulunan Türkiye 

Araştırmalar Merkezi (TAM) Vakfı 
Direktörü Prof. Dr. Faruk Şen de, 
Vestfalya’nın uluslararası ilişkiler için paha 
biçilmez öneme sahip olan dünyaya açık ve 

liberal bir ticaret merkezi olduğunu ifade 
etti.

Türk girişimcileri Vestfalya’daki yatırım 
olanaklarını değerlendirmeli

Eyaletin sahip olduğu yüksek satın alma 
potansiyeli ile önemli pazarlara yakınlığı 
ve destek uygulamaları nedeniyle ticaret, 
tekstil, gıda ve hizmet sektörleri için 
çok cazip olduğunu kaydeden Prof. Şen, 
Türk girişimcileri Vestfalya’daki yatırım 
olanaklarını değerlendirmeye çağırdı.

Türk şirketlerinin yatırım 
hacmi 2.4 milyar Euro

Türk girişimcilerin kurduğu şirketlerin 
toplam 2.4 milyar euro yatırım hacmine 
ulaştığını ifade eden Şen, bu verilerin 
eyaletin Türkiye’yle olan sivil ve ekonomik 
köprü rolünü net bir şekilde ortaya 
koyduğunu vurguladı.

Türkiye ile Almanya arasındaki 
dostluk pekiştirecek

Akdeniz Türk-Alman İş Adamları 
Derneği Başkanı Tevfik Kısacık ve 
Almanya’nın Gaziantep fahri konsolosu 
Birol Güngör'de konuşmalarında ortak 
yatırım ve iş yapacak Türk ve Alman 
iş adamlarının ekonomik kazanç elde 
etmek yanında Türkiye’yle Almanya 
arasındaki dostluğun pekişmesine katkıda 
bulunacaklarını belirtti.

Türkiye-Almanya ticari ilişkilerinde yeni bir adım

AB, yaptığı haksızlığa 
17 Aralık’ta son vermeli

“Kuzey Ren Vestfalya’da Yatırım Olanakları ve Teşvikleri” konulu toplantının açılışında, AB’nin, 
üyelikte kararlı bir tutum sergileyen Türkiye’ye çifte standart uygulandığını belirten GTO Başkanı 
Mehmet Aslan, 17 Aralık’ta yapılacak hükümet başkanları toplantısında, müzakereler sonunda AB’ye 
üye kabul edileceğine ilişkin Türkiye’ye kesin güvence verilmesi gerektiğini söylerken, “Türkiye 
AB’nin isteklerini kısa sürede ve büyük fedakarlıklar sergileyerek yerine getirdi. Ama görüyoruz ki AB 
Türkiye’ye çifte standart uyguluyor. AB, Türkiye’ye yaptığı haksızlığa 17 Aralık’ta son vermeli” dedi.

Sofuoğlu, yaptığı açıklamada Gaziantep’te 
halen sokakta yaşayan ya da çalışan 
çocukların sayısına ilişkin ellerinde 
sağlıklı veri olmadığını ifade ederek bu 
eksikliği gidermek için anket çalışması 
yapacaklarını belirtti.

Öncelikle kenar mahallelerde 
gerçekleştirmeyi düşündükleri anket 
çalışmasıyla sokakta çalışan ya da yaşayan 
çocukların sayısı yanında risk altındaki 
çocukların sayısını da belirlemeyi 
amaçladıklarını belirten Sofuoğlu, şöyle 
konuştu: “Bu çalışmayı yaparken kenar 
mahallelerdeki ilköğretim okullarında 
görevli rehber öğretmenlerden ve 
gönüllü olarak görev alacak üniversite 
öğrencilerinden yararlanacağız. Biz bu 
çalışmanın sokak çocuklarının korunması 
için yapılacak çalışmaları içeren plan 
ve projelerin sağlıklı yapılabilmesi için 
büyük önem taşıdığına inanıyoruz. 
Hazırlık çalışmalarını sürdürdüğümüz 
anket çalışmasını en kısa sürede hayata 
geçirmeyi düşünüyoruz.”

Sokak Çocukları Rehabilitasyon Merkezi 
ve Sevgi Köyü için destek bekleniyor

Sokak çocukları sorununu hızlı 

sanayileşen ve göç alan Gaziantep’in 
öncelikli sorunları arasında 
değerlendirdiklerini ifade eden Sofuoğlu, 
sık sık gündeme getirdikleri sokak 
çocukları rehabilitasyon merkezi ve Sevgi 
Köyü projelerini hayata geçirmek için 
destek beklediklerini de sözlerine ekledi.

Bin 700 çocuğa ayakkabı 
ve giyecek yardımı yapıldı

Vakıf tarafından sokakta çalışan ya 
da yaşayan bin 700 çocuğa ayakkabı 
ve giysi yardımı yapıldı. Sağlık Eğitim 
Kültür ve Bizim Çocuklarımız Vakfı 
Başkanı Ali İhsan Sofuoğlu düzenlenen 
törende yaptığı konuşmada kampanyaya 
destek olanlara teşekkür etti. Hızlı göç ve 
kentleşmenin beraberinde sokak çocukları 
sorununu gündeme getirdiğini ve sorunun 
çözümünün her geçen gün daha büyük 
bir önem kazandığını ifade eden Sofuoğlu, 
“Bizler Bizim Çocukları Projesi ile 2003 
yılından bu yana bu sorunla ilgiliyiz dedi. 
Sofuoğlu, sokakta çalışan ya da yaşayan 
çocukların sokaktaki tehlikelerden 
korunup topluma yararlı bireyler olarak 
yetiştirilmesinde herkese görev düştüğünü 
vurguladı. 

Sokaktaki çocuk sayısı bilinmeli
Sağlık Eğitim Kültür ve Bizim Çocuklarımız Vakfı Başkanı 

Ali İhsan Sofuoğlu, plan ve proje hazırlamak için öncelikle 
sokaktaki çocuk sayısının bilinmesi gerektiğini söyledi.

Sağlık alanındaki sorunların sadece 
sağlıkçıların değil tüm toplumun sorunu 
olduğunu ancak sağlık alanında iyileşme 
isteyen sağlık çalışanlarının hukuksal 
yaptırımlara maruz kaldığını belirten 
Sağlık Emekçileri Sendikası Şube 
Başkanı Ayten Çeri, “İnsanca yaşayacak 
ücret, iş güvencesi, eşit ve ücretsiz sağlık 
hakkı istedik, hakkımızda 255 yıl hapis 
cezası istiyorlar” dedi.

Çeri, “Sağlık ortamında yaşanan 

gelişmelerin, sağlık hizmetlerinin 
sunumunun piyasa koşullarına 
terk edilmesi anlamına gelen AKP 
hükümetinin, sağlıkta dönüşüm 
programına karşı olarak Türk Tabipler 
Birliği ve SES olarak halkın sağlık hakkı, 
insanca yaşanacak ücret, iş güvencemiz 
talepleri ile mücadele sürdürüyoruz. 
Taleplerimizi de sesimizi algılayamayan 
sadece AKP hükümeti oldu” diye 
konuştu.

Sağlıksızlık, tüm toplumun sorunu
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Aramızda farklılıklar yaratılarak 
iş barışımız bozuluyor

Her türlü zorluğa rağmen, en iyi 
şekilde hizmet vermek için gece-
gündüz çalıştıklarını kaydeden 
Dağdemir, “Yıpranıyoruz, yıpranma 
hakkı alamıyoruz. Ücretlerimiz 
giderek eriyor, elimize geçen para 
artsın diye daha çok çalışmaya, daha 
çok nöbet tutmaya zorlanıyoruz. 
Personel eksikliği giderilmiyor, 
geçici görevlerle sürekli boşlukları 
doldurmaya zorlanıyoruz. İş 
güvencemiz yok, sürekli tehdit 
altındayız. Sağlık bir ekip işi iken, her 
birimizin rolü biricik ve vazgeçilmez 
iken sağlık emekçileri arasında 
ayrımlar oluşturuluyor, aramızda 
farklılıklar yaratılarak iş barışımız 
bozuluyor” şeklinde konuştu.  

Başta ücretler olmak üzere 
eşit koşullarda ve eşit haklarla 
çalışmanın engellendiğini sözlerine 
ekleyen Dağdemir, “Çıkan her yeni 
düzenleme bu farkı kapatmak bir 
yana, daha da derinleştiriyor. Bize 
bu çalışma koşularını dayatan şeyin, 

sağlık sisteminin getirildiği nokta 
olduğunu, emekçilerin haklarını 
her alanda budamaya niyetli sistem 
olduğunu iyi biliyoruz. İçinde 
hizmet vermeye çalıştığımız sağlık 
sisteminin yeterli olmadığını 
gayet iyi biliyoruz. Ücretsiz sağlık 
hizmetinin ortadan kaldırıldığını, 
sağlık için cepten yapılan ödemelerin 
giderek arttığını, bugün 14 kalemde 
cebimizden katkı/katılım payları 
altında para çıktığını, hastanelere 
erişimin zorlaştığını, randevu 
almanın zorluklarını, günlerce 
hatta aylarca sonrasına randevu 
alınabildiğini biliyoruz. Artık sanal 
kuyruklarda bekliyoruz. Hasta 
başına ayrılan muayene süresinin 
5 dakikaya indirildiğini biliyoruz” 
ifadelerini kullandı. 

Sağlık sisteminin sorunlarının 
üstünü kapatmaya çalışıyorlar

“İçinde bulunduğumuz koşullar ve 
sağlık hizmetlerinin durumu böyle 
iken giderek artan şekilde şiddete 
uğruyoruz. İdarecilerden baskı ve 
şiddet görüyoruz. Ayrıca hasta ve 

yakınlarından şiddet görüyoruz. 
Bu şiddet canlarımızı aramızdan 
alıyor, kimimiz kendi yaşamından 
vazgeçiyor” diyen Dağdemir, 
“Şiddetin nedenlerinin sağlık 
sisteminin yukarıda saydığımız 
eksikleri olduğunu biliyoruz. 
Hizmete erişim zorlaştıkça, gerçek 
sağlık sisteminin vaat edildiği 
gibi olmadığını görünce, hesap 
sorulan, öfke boşaltılan biz sağlık 
emekçileri oluyoruz. Çünkü olmayan 
bir sağlık sisteminin vaadi ile 
halkı kandıranlar, her aksaklığın 
sorumlusunun biz sağlık emekçileri 
olduğunu söylemekte bir sakınca 
görmüyorlar. Sağlık emekçilerini 
itibarsızlaştırarak, sağlık emekçilerini 
hedefe koyarak ve suçlayarak 
halkı yanıltmaya, sağlık sisteminin 
sorunlarının üstünü kapatmaya 
çalışıyorlar” tespitini yaptı. 

Mesleklerimizi hedef gösteren
 tüm kitle iletişim araçlarının 

denetlenmesini istiyoruz
Sağlık ve Sosyal Hizmet Emekçileri 

Sendikası Gaziantep Şubesi 

Eş Başkanı Serpil Dağdemir, 
konuşmasını şöyle tamamladı: 
“Şiddet konusunda da işin kaynağına 
dönmek gerekiyor. 2000’li yıllara 
kadar hastanelerimizde sadece bir 
polis memuru adli vakalar için 
bulunurdu. Şimdi her hastanede 
onlarca, yüzlerce güvenlik görevlisi 
var. Fakat şiddet gittikçe tırmanıyor. 
Şiddet “sağlıkta dönüşüm” denilen 
ve AKP hükümetleri dönemlerinde 
hızlandırılan piyasacı uygulamalar 
yaygınlaştıkça artmaya başladı. 
Sağlık alanını kar elde etme alanı 
olarak gören, sağlık hizmetlerini 
üretim-tüketim ilişkisi içinde metaya 
dönüştüren ve her gün kışkırtılan 
sağlık talebi ile yöneticilerin 
değersizleştiren dil ve üslubu ile 
bu sistem şiddet üretiyor. Sağlık 
emek-meslek örgütleri ve uzmanlık 
derneklerinin önerileriyle güvenli 
çalışma alanları istiyoruz.

Mesleklerimizi hedef gösteren 
tüm kitle iletişim araçlarının 
denetlenmesini istiyoruz.” Haber 
Merkezi 

Hasta başına ayrılan muayene 
süresi 5 dakikaya indirildi

Göçmen, “Dolayısıyla bu 
da işsizliğin düşük çıkmasına 
neden oluyor” şeklinde 
konuştu.

Gençler arasındaki 
işsizlik en az yüzde 30 

dolaylarında
Türkiye’de geniş tanımlı 

işsizliğinde 7 milyon 
civarında olduğunu dile 
getiren Göçmen, “Genç 
işsizlikte rakamların 
yüzde 15 civarında olduğu 
görülüyor, ancak bu da 
gerçeği yansıtmıyor. Sokakta 
gezen her iki gençten 
biri işsiz. Eğer gençler iş 
bulabiliyor olsa idi yurt 
dışına gitmek istemezlerdi. 
O nedenle ülke genelinde 
gençler arasındaki işsizlik 

en az yüzde 30 dolaylarında” 
açıklamasını yaptı.

Vatandaşın artık 
dayanacak ne gücü 
kaldı ne de dermanı

İşsizliğin azalmasını 
üretimin artmasına bağlı 
olduğunu dile getiren Genel 
İş Sendikası Gaziantep Şube 
Başkanı Süleyman Göçmen, 
konuşmasını şöyle sürdürdü: 
“Üretim artarsa istihdam 
artar, istihdam artarsa işsizlik 
azalır. Her şey üretime 
bağlı. Ülke ekonomisi 
istenildiği gibi gitmiyor. 
İlerleyen zamanlarda büyük 
sıkıntıların bizi beklediğini 
görmek için kahin olmaya 
gerek yok. Merkez Bankası 
2023 yılı için 818 milyar 

lira zarar açıkladı. Görünen 
köy kılavuz istemez misali, 
ekonominin daha da 
kötüye gittiğini görüyoruz. 

Eninde sonunda acı reçeteyi 
tadacağız. Vatandaşın artık 
dayanacak ne gücü kaldı ne 
de dermanı.” Haber Merkezi 

Antep’te işsizlik ülke 
ortalamasının üzerinde

Av. Korkmaz, CMK 
ücretlerinin zamanında 
ödenmemesinin, avukatların 
zorlu olan meslek 
yaşamlarında karşılaştıkları 
en büyük engellerden biri 
olduğunu ve bu durumun 
hukuki süreçlerin sağlıklı 
işlemesini de olumsuz 
etkilediğine dikkat çekerken, 
Gaziantep Barosu Başkan 
Adayı olarak, avukatların hak 
ettikleri ücretleri zamanında 
alabilmeleri için gerekli tüm 
girişimlerde bulunmaya hazır 
olduklarının altını çizdi.

Borcu yoktur yazısının
istenmesi hukuka aykırı
CMK ücretlerinin ödenmesi 

sürecinde yaşanan bürokratik 
aksaklıklara ve özellikle 
serbest meslek makbuzu 
kesilmesinin ardından 
vergi dairesinden "borcu 
yoktur" yazısı istenmesinin 
hukuka aykırı olduğunu dile 
getiren Korkmaz, “Vekalet 
ücreti haczedilemez, vekalet 
ücreti talep yoksa mahsup 
edilemez, vekalet ücretleri 
haksız ve hukuksuz olarak 
alıkonulamaz. Bu işlemlerin 
yalnızca zaman kaybına 
neden olmakla kalmayıp, 
avukatların mali yükünü de 
arttırıyor” tespitini yaptı.

Korkmaz, “Beraat eden 
müvekkilleri temsil eden 
zorunlu müdafi avukatların, 
vekalet ücretlerini geç alması 
veya hiç alamaması, mesleki 
faaliyetlerini sürdürebilmek 
için büyük önem taşıyor. 
Ekonomik zorluklarla 
mücadele eden avukatlarımız 
için bu durum, adalete 
erişimin önündeki ciddi bir 

engel” şeklinde konuştu. 
CMK ücretlerinin 

ödenmesi için belirlenen 
sürelerin kısaltılması 
adına günlük olarak ücret 
çizelgelerinin ve serbest 
meslek makbuzlarının tıpkı 
bir davanın açılması ile 
dosyanın ilgili mahkemesine 
akşam üzeri teslim edilmesi 
gibi CMK adliye birimine 
teslim edilmesi gerektiğini 
kaydeden Korkmaz, “Bunun 
çözümü ise Gaziantep 
Barosu CMK Bürosunun 
adliye içerisine taşınması 
ile olacak. Bürokratik 
engeller konusunda sadece 
Gaziantep Cumhuriyet 
Başsavcılığı'nın girişimleri 
değil, avukatın beraat vekalet 
ücretini alması adına Baro 
olarak da harekete geçilerek 
beklenen yazı veya talimatın 
bir an önce gönderilmesi 
hususunda çalışma 
yapılmalı” açıklamasında 
bulundu.

Gaziantep Barosu Başkan 
Adayı Av. Melikşah 
Korkmaz, konuşmasını 
şöyle tamamladı: 
“Meslektaşlarımızın 
yaşadığı bu sorunlara kalıcı 
çözümler üretmek amacıyla 
çalışmalarımı sürdüreceğim. 
Avukatların sesi olmak ve 
onların haklarını en etkili 
şekilde savunmak bizim için 
sadece mesleki bir görev 
değil, aynı zamanda bir 
onur meselesi. Avukatlık 
mesleğinin itibarını korumak 
ve yüceltmek için elimizden 
geleni yapacağımıza dair 
meslektaşlarımıza söz 
veriyorum.” Haber Merkezi 

CMUK ücretleri 
zamanında ödenmiyor

31 Mart yerel seçimleri 
Türkiye genelinde olduğu gibi 
Antep’te de büyük değişimler 
yaşandı. AK Parti ve MHP’nin 
oluşturduğu Cumhur İttifakı, 
Şehitkamil Nizip ve Karkamış 
Belediyelerini CHP’ye, Yavuzeli 
ve Oğuzeli Belediyelerini ise 
Yeniden Refah Partisine kaptırdı. 
2019 Seçimlerinde Büyükşehir 
Belediyesi dahil 9 belediyeyi 
elinde bulunduran Cumhur 
İttifakının belediye sayısı 31 
mart yerel seçimlerinden sonra 
5’e düştü.

Osman Toprak 
görevinden ayrıldı

Yerel seçimde aldığı yüzde 
38 oy oranı ile yeniden 
Gaziantep Büyükşehir Belediye 
Başkanlığını kazanan Fatma 
Şahin’in A takımının kimler 
olacağı merak konusu oldu. 
2 dönemden beri Gaziantep 
Büyükşehir Belediye Başkan 
Yardımcılığı ve Meclis 

Başkanvekilliği görevini 
sürdüren Osman Toprak’ın izin 
isteyerek görevini bıraktığı ifade 
edildi. Gaziantep Büyükşehir 
Belediye Başkan Yardımcılıkları 
için Halil Uğur, Murat Özgüler, 
Hakan Aslansoy, Ertuğrul 
Teymur, Zehra Ünal ve Mehmet 
Haz’ın isminin geçtiği öğrenildi.

GBB Meclisi’nde 
dengeler değişti

Yerel seçimler ile birlikte 
Gaziantep Büyükşehir 
Belediyesi’nde dengele 
değişirken, yeni dönemde grubu 
bulunan parti sayısı 4’e çıktı. 
Yeniden Refah Partisi ve MHP, 
yeni dönemde Büyükşehir’de 
grup kuran partiler arasında 
yer aldı. Daha önce mecliste 
çoğunluğu elinde bulunduran 
AK Parti’nin ise meclis üyesi 
sayısı 22’ye gerilediği yeni 
dönemde CHP 16, MHP 7 ve 
YRP 8 meclis üyesi ile mecliste 
yer alacak. Haber Merkezi

Cumhur İttifakının belediye 
sayısı 9’dan 5’e düştü

Trafiğine kayıtlı araç sayısının 670 binin 
üzerine çıktığı kentte trafik sorunu gün 
geçtikçe büyüyor. Araç sayısının artması ile 
birlikte park sorunu yaşayanlar araçlarını 
yasak alanlara park etmeye devam ediyor. 
Gaziantep Emniyet Müdürlüğüne bağlı 
Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü ise 
kent genelinde aracını hatalı park eden 
sürücülerin gözünün yaşına bakmadı. 

Bin 925 araca 1 milyon 
382 bin 250 TL ceza yazıldı

Gaziantep Emniyet Müdürlüğüne bağlı 
Trafik Denetleme Şube Müdürlüğü, kent 
genelinde hatalı park denetimlerine devam 
ediyor. 15 Nisan tarihinde gerçekleştirilen 
denetimlerde hatalı park yaptığı tespit 
edilen bin 925 araca 1 milyon 382 bin 250 
TL cezai işlem uygulanırken, 40 araç ise 
trafikten men edildi. Haber Merkezi

Hatalı park edenlerin 
gözünün yaşına bakılmadı

İlaç konusunda yaşanan gelişmeler 
sağlık alanındaki yerini korumaya 
devam ediyor. İlaca ulaşmanın 
giderek zorlaştığı bir ortamda ilaçlar 
üzerinden alınan yüzde 10’luk 
vergiler de vatandaşın sağlık alanında 
verimli hizmet almasını zorlaştırıyor. 
SAHİM-SEN Başkanı Özlem 
Akarken, “İlaçta alınan vergilerin 
gelişmiş ülkelerde olduğu gibi ya 
hiç alınmaması ya da yüzde 1’lere 
düşürülmesi gerekiyor. İlaca ulaşmak 
en temel yurttaşlık hakkıdır. İlaca 
erişim engellenemez!” dedi.

İlaca ulaşım, her geçen gün daha 
da büyüyor. İlaca ulaşım kadar 
ilaçlardan alınan KDV (Katma 
Değer Vergisi) de sorunun bir başka 
bacağını oluşturuyor. Hayati olan bu 
ürünlerden alınan KDV'nin yüzde 
10’a çıkarılması var olan sorunun 
daha da derinleşmesine neden oldu.

İlaca ulaşımın sağlanması 
gerektiğini ve ilaçtan alınan KDV 
yükünün hafifletilmesi gerektiğini 
ifade eden Sağlık Hizmetleri 
Sendikası (SAHİM-SEN) Başkanı 
Özlem Akarken, “İlaca ulaşım en 
temel yurttaşlık hakkıdır. İlaçtan 
KDV alınmaması gerekiyor. İlaca 
ulaşım her geçen gün zorlaşmaktadır” 
yorumunda bulundu.

İlaca erişim ve ilaçtaki KDV 
konusunda SAHİM-SEN’in 
başkanı Akarken, “Eczacıların da 
belirttiği gibi vatandaşların ilaca 
ulaşımının önündeki engeller 
kaldırılmalıdır. Anayasamızda 
belirtildiği gibi Türkiye Cumhuriyeti, 
sosyal bir hukuk devletidir. Sosyal 
devletlerde vatandaşın ilaca ulaşımı 

engellenemez. Oysa günümüzde hem 
ilaç bulunamıyor hem de ilaçlarda 
yüzde 10’lara varan KDV uygulaması 
hastaların ve hasta yakınlarının iyice 
belini büküyor. İlaçta KDV yüzde 1 
oranında olmalıdır” dedi.

İlaca ulaşımın daha da zorlaştığını 
ve ilacın artık lüks hale geldiğini 
ifade eden Akarken, son zamanlarda 
Türkiye’de ağrı kesici ve ateş 
düşürücüler başta olmak üzere 
kanser, epilepsi, astım, migren, 
tüp bebek gibi hayati önem taşıyan 
hastalıkların ilaçlarının piyasada 
bulunamadığına dikkati çekti. İlaca 
erişim noktasında SAHİM-SEN’e 
yoğun şikayetlerin geldiğini ifade 
den Akarken, enflasyonist ortamdan 
kaynaklı yabancı ilaç firmalarının da 
piyasadan çekilmeye başlamasının 
sorunu daha da derinleştirdiğinin 
özenle altını çizdi. İlaçtan alınan 
KDV oranının geçen yıl itibarıyla 
yüzde 8'den yüzde 10'a çıkarıldığı 

bilgisini veren SAHİM-SEN Başkanı 
Akarken, bu durumun çok sayıda 
ilacın fiyatının artmasını beraberinde 
getirdiğini sözlerine ekledi.

Sağlık alanının giderek 
ticarileştiğine vurgu yapan Akarken 
son olarak şöyle konuştu: “Toplum 
sağlığı açısından ilaç çok önemlidir. 
Eğer siz, vatandaşınıza ilacı temin 
edemiyorsanız, vatandaşınız ilaca 
erişemiyorsa burada çok ciddi bir 
sorun vardır. Sağlıklı bireyler için 
ilaca ulaşımda ve ilaç bulunmasında 
herhangi bir problem olmamalıdır. 
İlaçlardan alınan yüzde 10’luk KDV 
hem vatandaşın hem de eczacının 
mağduriyetine sebep olmaktadır. 
Gelişmiş ülkelerde ilaçtaki KDV ya 
yüzde 1 ya da yüzde sıfır (0) olarak 
belirlenmiştir. Bizim de sosyal devlet 
olarak gelişmiş ülkelerdeki uygulama 
benzeri uygulamaları vatandaşımıza 
sunmamız gerekmektedir.”  Haber 
Merkezi

İlaca ulaşmak en temel İlaca ulaşmak en temel 
yurttaşlık hakkıdıryurttaşlık hakkıdır


